



Referat fra samarbeidsmøte - Styret – gruppeledere.

22.Oktober – kl. 19.00

Kongensgate 5 – foreningens lokaler i Moss sentrum.

For å styrke samholdet og samarbeidet mellom styret og de respektive gruppene har vi i god tradisjon invitert til samarbeidsmøte, dette avholdes 2xpr år – høstens møte samlet 19 personer.

Deltagere;

Øystein (Natur og miljøutvalg, turleder senior kanotur, valgkomiteen),

Anette (Havkajak),

Inger (kontor medarbeider, og gruppeleder barnas turlag),

Nina (Aktiv, og turleder, kursleder),

Oddvar (Sti & dugnad – spesielt engasjert Råde)

Graham (sti & dugnad – hovedfokus på Fugleleiken og ved lageret),

Thorbjørn (Sti & dugnad, UT, Senior, og nærturleder - valgkomite),

Jørn (UT)

Kjell (sti & dugnad, nærturleder),

Sigurd -båtgruppa / gapahuker - sti & dugnad),

Roar (ansvarlig «søknadsprosesser» - prosjektleder – m.m. - turleder Havkajak)

Nils-Jørgen (Turskøyte gruppa)

Irene (hyttekomiteen)

Morten (styreleder),

Terje (nestleder styret,

Grete (styremedlem og turleder nærtur)

Svein (daglig leder),

Per Ivar (vara styremedlem)

Espen (styremedlem/sekretær, nærturleder)

Morten Almås ønsket velkommen, innledet med å si at det er en takknemlig oppgave å være styreleder for en så fin forening som DNT Vansjø – mange ildsjeler som skaper godt miljø og en god utvikling. Vi har en aktivitetsliste det er grunn til å være stolte av.

Vi har alle en felles interesse av å utvikle DNT Vansjø videre og samarbeid mellom gruppene og styret er en viktig forutsetning for god utvikling.

Etter en kort runde rundt bordet med presentasjon av de som var tilstede, orienterte Morten litt om styrets arbeid.

Styret har vedtatt å gå inngå leieavtale med Moss Seilforening – Søly båthavn, vi må være ute av dagens lokaler før nyttår. Etter forslag fra utleier setter vi 3 års varighet, med mulighet for forlengelse.

Reflekterte også litt rundt at DNT Vansjø påtar seg et viktig samfunnsansvar, både for barn & unge, voksne og eldre. Viktig at vi ferdes på en sikker, trygg og bærekraftig måte, hvor både sikkerhetskompetanse og sikkerhets kultur er ivarettatt, uten at det skal bli en hemsko.

Takk for innsatsen festen blir i år 19. November på Calberg gård.

Det er utarbeidet rutine for markering av foreningens jubilarer, men for å få dette inn i en god rutine og praksis er kontoret v/ daglig leder helt avhengig av å få innspill på fødselsdato på de frivillige, slik at ingen glemmes på sin dag. (vi er ikke på plass med det p.t.)

DNT Vansjø v/ miljøgruppa har kommet med innspill til kommunal plan for idrett, friluftsliv og fysisk aktivitet 2025-20236.

Kort oppsummering fra dagens styremøte; Vi ligger godt an økonomisk i forhold til budsjett. Positive prognoser for 2025.

Kontorlokaler – dagens avtale utløper 31.12.2025.

Gårdeier har varslet om vesentlig økning av dagens leie x 3 – om vi skulle ønske å fornye.

Styret har derfor besluttet å inngå leieavtale med Moss Seil forening på Søly, i første omgang for 3 år. Vi vil få tilgang til egnede kontorfasiliteter, og uteområder.

Vi overtar nye lokaler 1.12. og vil nok trenge litt dugnadshjelp til flytting, Svein kommer tilbake til dette.

Medlemstall pe d.d. 3.333 vi vokser pent og pyntelig, og er glede for det – vi har plass til flere medlemmer.

Styret jobber med et strategidokument for å avklare hvilken type lokaler/arenaer trenger vi til hvilke aktiviteter. Gruppeledere vil bli involvert. Sak fremmes på neste årsmøte.

HMS – tårn, ettersyn – bestille ettersyn (fra sti & dugnad) – dokumentere utført arbeid. Motorsag sikkerhet m.m.

Svein orienterte kort om HMS – «nytt» aktivitetssystem. Budsjett. Refererte fra landsmøte i Stavanger – vedtatt modell vedtekter som inneholder noen faste ufravikelige paragrafer, samt noe som den enkelte lokalforening kan bestemme selv. Nye vedtekter legges frem for godkjenning på neste årsmøte.

Svein og Morten skal på sentral samling i helgen - vedr strategiplan for DNT 2026 – 2031.

DNT Halden nystartet lokalforening i DNT familien (tidligere et idrettslag/kombinert turlag).

19.11. inviteres det til Takk for innsatsen – fest på Calberg gård. Invitasjon kommer.

Øystein refererte litt om arbeidet miljøgruppen engasjerer seg i.

De er opptatt av hvordan få arbeidet til « å gli » - Hva skal vi utøve/engasjere oss i – og hva skal vi la ligge. De har avlevert en høringsuttalelse til Moss kommune vedr arealstrategi. Deltatt på skogseminar. 3x har vært på møte Oslo for vedr Naturvern. Øystein fortalte også om utfordring med tilrettelagt friluftsliv – f. eks er det lagt mye fine stein trapper av skjerpaer, i utgangspunktet for å redusere slitasje på naturen, men økt bruk har også en bi effekt – økt slitasje. Er det o med bygging av Gondoler i terrenget m.m.

Anette fortalte litt om aktivistene fremover; Sesong avslutning (med de ivrigste fortsetter med helårspadling), Halloween tur m/ overnatting i Vansjø, kompetanseheving – flere turledere på livrednings kurs, basseng trening, gruppa har nå 16 turledere, i tillegg til faste onsdags turer er det alltid populært med langturer som Rolvsøy rundt, Oslo by kajakk, Padleleir på Tredalen. Det er 19 helårspadlere !

Inger rapporterte fra barnas turlag – mistet noen turledere, men også fått noen nye.

Vedrørende de yngste har DNT Vansjø lykkes med oppstart av turboklubber – 2 i Larkollen, 1 på Mosseskogen, 1 på Ekholt, 1 på Halmstad, 1 på Jeløy og nr 7 er snart i drift i Våler.

Nina – rapporterte som stor aktivitet i relativt nystartet gruppe Aktiv. Meget vellykket, god oppslutning på turer som kun er «ad hock» - bra oppmøte. Har allerede klart å etablere seg med 10 turledere. Har gått Inga leden, og samarbeider med Nedre Glomma.

Oddvar fra sti & dugnad – god driv i vedlikehold av stier, skilter og remerking. Mye arbeid er lagt ned i Strømnesåsen nå med forbindelse til Rørfjell.

Graham – sjefen for område rundt Fugleleiken, og ved lager. Må kjøre på med mere masse for å ha god hc-vennlig turvei opp til Fugleleiken.

Torbjørn – seniorgruppa, og sykkel. Seniorgruppa startet som et prøveprosjekt med pangstart og over 100 deltagere på første tur. Har stabilisert seg med 30-40 nå, men det er også mange. Ønsker seg en gruppe som kan samarbeide planlegge turer for 2026. Sykkelgruppa vil vurdere om det skal være rene el-sykkel turer eller bare gode gammeldagse – vanskelig å ha felles.

Jørn UT – har lagt ut 3 nyer turer i år.

Plan å legge ut 4-5 turer pr år. Kan også legge ut padleturer, men må da få tilsendt sporlogg og bilder.

Kjell – merking og rydding – Plan om oppslagstavler med kart i Strømnesåsen. Mye vindfall på stiene som må ryddes. Sette opp skilt på Refsnes – gammel trasse fra Refsnes til Værven.

Sigurd – Gapahuker -båt gruppa. Ettersyn av gapahukene i Vansjø. Det er laget ny bål ring v/Gudøyhuken. Ordner med ved leveranser til gapahuker (Moss kommune har også et forglemt ansvar her) – En ide å få satt ut gjestebøker igjen så vi kan følge bedre med på bruken. Båten trenger service. Og skippern er klar for å gi stafettpinnen videre.

Roar – ansvarlig søker for prosjekter – gruppe nye lokaler. Utallige befaringer på div eiendommer siste 4 år. Har også vært prosjektleder for flere store jobber som er utført. Ellers aktiv turlleder og deltager på havkajak, og turskøter.

Nils Jørgen – turskøyter – 35 turer forrige sesong. Til sammen 600 turdeltagere. Lødengfjorden – åpendag med mulighet for å prøve seg. Har hatt ett uhell forrige sesong, fall og skulderskade. Det er nå 18 turledere og 3 aspiranter. Stort fokus på sikkerhet og kompetanseutvikling.

Lødeng – hva gjør vi fremover – ønske / behov for ny ATV 6 hjuling. Parkering for turdeltagere ?

Irene – 5 damer som holder orden på Ravnsjøhytta. Tilsyn hver 14 dag. Hva skjer med Slottet ? Det er lagt ned mye arbeid – hva/hvordan benytte denne fremover ?

Espen benyttet anledningen som nærturleder å rette en takk til sti & dugnad som på kort varsel før en fellestur ryddet for vindfall så stiene var lett fremkommelig.

Svein – orienterte videre om aktiviteter – dobbelt antall siste år. Vi har nå over 200 forskjellige aktiviteter. Startet med forberedelser til 2026. Vansjø traversen vil gjenoppstå – men muig med litt annet innhold. Nærturledere bes innlevere oversikt over dato/ sted og klokkeslett for neste års turer i løpet av November. Detaljert turbeskrivelse kan komme senere. Budsjettprosess i gang – gruppeledere vil bli involvert.

Vi skal ta i bruk et frivillighetssystem – sentralt er dette brukt i flere år. Alle frivillige skal registrere seg i systemet – det vil forenkle kommunikasjon og oppfølging.

Kompetanse register – f.eks utført sommertur lederkurs.

Start registrering allerede nå; dnt.mobilise.no ved spørsmål - kontakt Svein.

Før vi avsluttet en fin samling og kveld ba Roar om ordet – han klager sjelden, og heller ikke denne gangen – og det er lov å komme med konstruktiv tilbakemelding. Prosess rundt siste prosjekt er han ikke fornøyd med – ble «bare møtt» med forkastet med begrunnelse for dyrt, uten noen form for dialog. Han mener det er fullt ut mulig å få gjennomført et slikt prosjekt uten å belaste økonomien i vesentlig grad, men prosess må gjøres i riktig rekkefølge.

Espen

Referent/sekretær